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Fråga  
till Barn- och skolnämndens ordförande Robert Beronius (L) 

 

Internationella Engelska skolans etablering 

Den här frågan har sin grund i ett beslut på Kommunstyrelsen 20200928 att bifalla 
markanvisningsavtalet mellan Famera Skola 1 AB och Norrtälje kommun där 
Internationella  Engelska Skolan (IES) bereds plats för att etablera sig. I en diskussion 
angående Internationella skolan i facebookgruppen Politik i Norrtälje Kommun skriver 
Barn och Skolnämndens ordförande Robert Beronius som följer “IES får inga som 
helst bidrag eller särskilda subventioner för att etablera sig i Norrtälje kommun”  Det 
tycker vi låter bra. Robert Beronius låter väldigt säker på att skattebetalarna i 
Norrtälje ska klara sig till skillnad från de i andra kommunerna där IES har etablerat 
sig. Vi är dock mycket oroliga för konsekvenserna av IES etablering här i Norrtälje.  

Våra följdfrågor till Robert Beronius är därför 

● Finns det några avtal eller överenskommelser, muntliga eller skriftliga mellan 
Kommunen och Internationella Engelska skolan? 

● Har du för avsikt att i närtid lägga alla fakta på Barn- och skolnämndens bord 
när det gäller konsekvenserna av ett markanvisningsavtal samt tillåta väl 
tilltagen tid för diskussion om konsekvenserna? 
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